
 
LA FEDERACIÓ CATALANA DE CAÇA ES POSICIONA EN CONTRA DE LA PROPOSTA DE 

VAGA QUE INTENTA IMPULSAR UNA MINORIA DE CAÇADORS 

Des de la Federació Catalana de Caça volem manifestar la nostra postura en relació a la vaga que 
algunes persones volen promoure. 

Una vaga mai pot ser un fi en si mateix, és a dir, una vaga és una eina per aconseguir un fi i no 
alrevés. Aquest fi s'ha de tenir idenƟficat, ha de ser conegut i comparƟt pels que parƟcipen de 
la vaga, ha de ser possible i cal que els manifestants esƟguin disposats a no cessar en la vaga fins 
que no s'assoleixi l’objecƟu. En cas de que algun dels punts descrits no es compleixi fer una vaga 
només comportarà frustració pel col·lecƟu que es manifesta al veure que tot i fent vaga no 
s'aconsegueixen els resultats desitjats. 

Gràcies al treball de la FCC i per suposat a la gran tasca que fem tots els caçadors catalans 
contenint la plaga del senglar tenim la definició de gossera esporƟva més laxa de totes les 
Comunitats Autònomes. Amb una simple declaració responsable, sense permís de l'Ajuntament 
de torn ni cap altre trava administraƟva, podem tenir fins a 14 gossos amb unes condicions 
sanitàries i de benestar animal dignes, com no pot ser d'una altre manera. 

Pels que Ɵnguin cap mena de dubte només cal que pregunƟn als caçadors aragonesos que han 
de fer nucli zoològic per tenir més de cinc gossos. No podem entendre ni comparƟr que alguns 
dels promotors de la vaga pretenguin que les gosseres dels caçadors no Ɵnguin cap mena de 
normaƟva. Amb aquesta pretensió pagarien justos per pecadors, donat que ficaríem al mateix 
sac la gent que som responsables amb els nostres animals amb maltractadors, que per desgràcia 
també siguin caçadors. D’aquesta manera quan surƟn a la llum imatges de gosses que a tots ens 
fan vergonya ens queixarem de que es criminalitza la imatge del caçador. 

Tornant al principi, per modificar els requisits de les gosseres esporƟves caldria modificar la Llei 
2/2008 de protecció dels animals i el Decret 6/1999 a on es defineixen els requisits per la Ɵnença. 
Aquests insƟgadors de la vaga tenen els recolzaments parlamentaris per modificar la Llei i el 
Decret? Amb l'estabilitat parlamentària que tenim aquells que secundin la vaga estaran disposats 
a no sorƟr a caçar en els dos o tres anys que es triga a modificar una llei? 

Si tot això no és així, com des de la FCC intuïm, és necessari que siguem responsables. Que 
conƟnuem treballant amb el Parlament de Catalunya per que la propera Llei de Caça serveixi per 
arreglar els problemes que tenim i que no deixem que quatre radicals porƟn a tot un col·lecƟu a 
un carreró del que no sabran sorƟr. 

Des de la Federació Catalana de Caça conƟnuarem treballant per tenir una normaƟva sectorial 
que faciliƟ la Ɵnença responsable de gossos de caça. 

El proper dia 3 de setembre començarem una nova temporada de caça major que desitgem 
gaudiu amb els vostres companys/es i amics. 

Visca la caça!! 
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